
Protokoll fört vid KAS styrelsemöte 2013-05-06

Närvarande:
Nichlas Strandberg (ordf.), Peter Eklund, Martin Åberg, Marie Johansson,
Fredrik Eytzinger, Barbro Lorentzon, (sekr.)

Frånvarande:
Tomas Eriksson, Eva Silow, Bertil Gustavsson, Gunnar Stensson,
Hans Sternbeck, Margareta Märs.

1. Mötets öppnande
Nichlas förklarade dagens möte öppnat.

2. Val av Ordförande och Sekreterare
Till ordförande för mötet valdes Nichlas Strandberg och till sekreterare
valdes Barbro Lorentzon.

3. Val av Justerande för mötet
Till justerande av dagens protokoll valdes Fredrik Eytzinger.

4. Godkännande av dagordning
Föreslagen dagordning godkändes.

5.  Konstituering av styrelsen
Styrelsen tackar de avgående för gott arbete under året och
hälsar även de nya i styrelsen välkomna.

Styrelsen består 2013 av följande;
Ordförande på 2 år:                        Niclas Strandberg  nyval

Ordinarie ledamöter på 2 år:            Martin Åberg  omval
                                                          Marie Johansson  nyval
                                                          Fredrik Eytzinger  nyval
                                                          Gunnar Stensson  nyval

Suppleanter på 1 år:                     Eva Silow  omval
                                                         Hans Sternbeck  nyval
                                                         Margareta Märs  nyval

Revisor på 2 år:                                 Lena Borglund  nyval
Revisorssuppleant på 2 år:                Anna Johansson  omval



Gästhamnskapten på 1 år:                 Rickard Engström  omval 

Valberedning:    Ulf Thylander
                                 Karin André
                                                         Magnus Sandahl  

Sitter kvar ytterligare ett år gör följande:

 Peter Eklund
 Barbro Lorentzon
 Bertil Gustafsson
 Tomas Eriksson

Anna Isaksson revisor
Catarina Gustafsson revisorssuppleant

På Årsmötet valdes
Till Ordförande valdes Nichlas Strandberg
Till vice ordförande valdes Fredrik Eytzinger
Till Sekreterare valdes Barbro Lorentzon
Till vice sekreterare valdes Eva Silow
Till Firmatecknare valdes Ordförande Nichlas Strandberg, Kassör Peter
Eklund samt Hamnkapten Tomas Eriksson, som alla tecknar firma var för sig.
Webmaster är Nichlas Strandberg.

6. Föregående mötes protokoll
Genomgång av Årsmötesprotokoll 28/4 2013 Beslut: läggs till handlingarna

7. Uppföljningsärenden
     a) Parkering Framnäs

Marie J i kontakt med Kommunen genom Inga-Lill Siljat.
Tidigare DHRs parkeringsplatser medföljde i köpet av anläggningen på
Grötö till de nya ägarna. Marie J fortsätter kontakten med Siljat och
diskuterar frågan om fler parkeringsplatser på Framnäs.

    b) Snöröjning
Styrelsen ger Bertil G uppdraget att ta sig an traktor frågan.

Magnus Sandahl Christer Kristiansson (KIF repr) samt Ove Sandahl,
Anders Johansson ingår i gruppen.

     c) Vägfrågan
Marie J diskuterat frågan ang. Kommunens åverkan på Kryssare
backen och dess iordningställande med Inga-Lill Siljat och hon kommer



att återkomma i frågan.
    d) Arrende

Avvaktar Robert Svensson förslag till Kommunfullmäktige (se tidigare
KAS protokoll).

    e) Kalvsunds Skola
Fr.o.m. höstterminen 2013 kommer det att bedrivas Pedagogisk Omsorg
i Ö-Nyttans lokaler. Enl. rektor Britt-Marie Bertrandsson, kommer
lokalerna att vara renoverade och uppfräschade till uppstarten i
augusti. Personal från förskolan kommer att följa med till den nya
verksamheten.

8.    Ekonomisk rapport
      Avstämning t.o.m. mars månad 2013

9. Arbetsgrupper
Hamnen

Alla båtplatser tilldelade och kö finns. Pontonbrygga planeras.
Arbetsdagar planeras och kommer meddelas.
Kommunikation

Avvaktar Robert Svensson svar (se tidigare KAS protokoll).
Internet

Någon ny information har inte framkommit i frågan ang. fibertekniken
till Kalvsund.
Aktiviteter
Strandstädning kommer att vara söndagen den 15/6. Program för

dagen med hålltider kommer att meddelas längre fram.
Kommunal dialog/info/Ö-råd

Nichlas gick igenom den frågeställning bl a ang. skolan/förskolan som
fanns på agendan på Ö-råds mötet på Kommun kontoret 7/5.Sjöbodar

I enlighet med årsmötets beslut, skall arbete med tilldelning starta.
Lekplats

Arbete med att iordningställa lekplatsen gjordes med gott resultat på
förra arbetsdagen med hamnen. Kommunen kommer att sätta upp nya
gungor i och med att barnomsorgen kommer att vara i Ö-Nyttans
lokaler fr.o.m. hösten och en besiktning av lekplatsen kommer att
genomföras.

Återvinningsstation
En önskan till samtliga boende på Kalvsund, att hålla koll så att allt som
skall slängas i containerna också hamnar där i.
Badplats



Marie J har kontakt med Gösta Gillholm på Kultur och fritids, med anl.
av den gamla bryggan nere på Kôrrgån som skall tas bort. Samtidigt
har en önskan lämnats att bryggorna skall vara justerade för
kommande säsong med att alla skruvar och spik vara i dragna/i spikade.

10.  Övriga frågor
– Arbetsgruppernas sammansättning

a) Hamnen
Tomas Eriksson, sammankallande, Christer Jakobsson, Peter Eklund,
Ove Olsson, Ove Eriksson, Gunnar Märs och Reine Olsson.

b) Kommunikation
Bertil Gustavsson sammankallande

c) Internet
Nichlas Strandberg sammankallande, Charlotte Andersson, Carina
Körner och Karin André.

d) Aktiviteter
Martin Åberg, sammankallande, Tomas Eriksson.

e) Kommunal dialog/info/Ö-råd
Nichlas Strandberg sammankallande, Arne Karlsson.

f) Sjöbodar
Nichlas Strandberg sammankallande, Tomas Eriksson, Peter Eklund.

g) Lekplats
Fredrik Eytzinger sammankallande, Maria Randvik, Jennie Borg,
Martin Åberg

h) Återvinningsstation
Bertil Gustavsson sammankallande, Marie Johansson.

i) Badplats
Kontaktperson; Pelle Karlsson

– Hjärtstartare
After Work i Ö-Nyttan med anl. av inköp av Hjärtstartare blev lyckad.
KAS önskar vara med och bidrar därför med 2000: -.

– Ö-Nyttan
KAS möten kommer i fortsättningen hållas uppe på Såsen. Pga ombyggnaden av
lokalen som till hösten kommer att vara lokal för Pedagogisk omsorg. I samband
med denna renovering och verksamhet undrar KAS vad som kommer att hända med
postboxarna?
Fredrik E kontaktar Peter Albinsson på ÖBO.



11.  Information till hemsidan
Styrelsens sammansättning samt arbetsgrupper och kontaktpersoner för
arbetsgrupperna.

12.  Nästkommande styrelsemöte
Nästkommande möte blir 3 juni, kl. 19.00.

 13.  Mötets avslutande
Nichlas avslutade dagens styrelsemöte.

Protokollet fört av;

Barbro Lorentzon

Protokollet godkännes;

Nichlas Strandberg, Ordförande

Fredrik Eytzinger, Justerande


